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Vyhlásili jsme veřejné kolo pro 
rozdělení nadačních příspěvků 
pro rok 2020, koukneme 
s RACKEM do Rychnova, jak se 
vede spolupráce s Programem 
PARTNERSTVÍ, zjistíme, jak 
pracují v další podpořené 
organizaci atd. 

Pojďte se tedy s námi vydat 
na cestu!

SPOLU S PODZIMEM 
ZAS PŘICHÁZÍME 
S NAŠIMI ZPRÁVAMI.

PŘIŠLY DALŠÍ PENÍZE Z GIVT.CZ
Opět jsme se dočkali výplaty finančních prostředků, které díky vám získá-
váme prostřednictvím www.givt.cz.
Když přes tyto stránky nakupujete a vybere k podpoře Nadaci RACEK, 
zároveň přitom putuje malá částka na náš účet.  A přesto přitom neza-
platíte ani korunu navíc. Stále to není jasné?
 

V nabídce je již 1428 e-shopů, takže je z čeho vybírat. K dnešnímu dni jsme 
díky vašim nákupům již získali celkem 5 371 Kč.
Díky za každý váš nákup.

NADAČNÍ PŘÍPĚVKY 
PRO ROK 2020
Nadace RACEK vyhlašuje veřejné kolo rozdělování nadačních příspěv-
ků do oblastí:

- práce s dětmi a mládeží
- sociální, zdravotní a charitativní práce

Podpořeny budou projekty realizované v roce 2020. Maximální výše 
podpory je 25 000 Kč.

Uzávěrka je 6. listopadu 2019.
Žádosti zasílejte emailem na předepsaných formulářích, které najdete 
spolu s dalšími informacemi na  stránkách www.nadaceracek.cz 
v sekci Nadační příspěvky. 



Rychnov a Program PARTNERSTVÍ jsou spolu spja-
ti projektem Rozvoj sociálních služeb OD5K10, 
z.s. Martin Vlasák k tomu aktuálně píše:

„S velikou radostí Vám mohu sdělit, že 4. 9. 2019 jsme převzali od firmy Elkona, s.r.o. nově zrekon-
struovaný objekt, který nyní budeme dovybavovat. Celý proces rekonstrukce byl náročný a muselo 
dojít k různým změnám, které si samozřejmě vybraly svou daň ve zvýšené administrativní i finanční 
zátěži. Přesto se podařilo budovu zrekonstruovat včas. Velký dík patří nejen realizační firmě a všem 
subdodavatelům, ale také stavebnímu dozoru a také úředníkům, kteří dne 26. 9. 2019 přišli do 
objektu na kolaudaci. Návštěva proběhla zdárně a my, respektive realizační firma, musíme doložit 
dvě potvrzení (o vydatnosti hydrantu od správce vodovodního řádu a revizi tepelného čerpadla) 
a pak nám bude vydáno kolaudační rozhodnutí. To je opět velký milník na cestě téměř za námi.“

I my se z toho upřímně radujeme. Na transparentním účtu Programu PARTNERSTVÍ, kam 
je možné i nadále zasílat příspěvky ve prospěch Rychnovským, se sešlo do konce léta mno-
ho darů. Nadace 
tyto dary do jisté 
výše ještě znáso-
bí a v Rychnově 
díky tomu teď 
získají částku 
75 620 Kč. 

Děkujeme všem 
dárcům, kteří po-
sílali své příspěv-
ky a podpořili tak 
tento projekt. 

CO NOVÉHO 
V RYCHNOVĚ?
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Další z podpořených organizací v letošním roce byla Jednota bratrská 
Liberec - Ruprechtice s projektem Komunitní centrum Konopná - práce 
s dětmi. Vaškovi Čejkovi, správci sboru jsme položili několik otázek.

Jak bys charakterizoval vaše komunitní centrum?
Jsme ve městě. Není to žádná megapole (i když si to někteří Liberečáci ke škodě všech zú-
častněných myslí), ale minimálně některá negativa naše město má – lidé se neznají, nemluví 
spolu, žije se anonymně a sám na sebe. Potřebují se před druhými předvádět a sebe ne-
shodit. Když mluvím o komunitním centru, mám představu života na vesnici. Lidé se znají  
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a znají i  prarodiče sousedů 
od vedle. Jednou pomůžou 
se sklizní jednomu ze souse-
dů, podruhé jinému společně 
opravují střechu na stodole. 
Život je tak nějak normální. 
Někdy svítí sluníčko, jindy 
prší. Něco se podaří, něco se 
nepodaří. Když se to podaří, 
nemusím se s  tím vychlou-
bat. Když se to nepodaří, 
nemusím to skrývat, proto-
že zdar i nezdar je normální. 
Nepotřebuju nic extra, sta-
čí, že děláme dobrou práci. 
Nebojte se, nedělám si iluze 
o našich vesnicích, ale takový 

je obrázek, který mám před 
očima. Tak nějak se snažíme 
fungovat – spolu s rodinami, 
dětmi, mladými i dříve naro-
zenými. Samozřejmě ne vždy 
se to daří, my sami se někdy 
chováme jako měšťáci, ale 
i to je normální, když se jako 
městský člověk „přestěhuje-
te“ na vesnici.

děti předškolního a školního věku máme 3 volnočasové kroužky, nyní se chystají další pro 
děti ze 2. stupně. Tyto kroužky jsou realizované pod záštitou SVČ Narnie, díky za to. Ideově 
však patří to komunitního centra, stejně jako nízkoprahový klub Zapes. Ten formálně spadá 
pod Maják, o.p.s. a zaměřuje se na mladé hlavně ve věku 12–20 let.

Z čeho ses letos nejvíc radoval?
Největší radost mám určitě z pokory lidí, se kterými můžu pracovat. Je skvělé být s těmi, 
kteří odkládají sebe, svoje nejistoty, strachy, selhání, konflikty, slabosti atd., a znovu se roz-
hodují stát v Božích plánech stůj co stůj. Takových situací jsme spolu letos prožili hodně.

Co připravujete nového pro rok 2020? 
Jak nám odrostla jedna generace mladých, již nyní na podzim začneme v mnohém nově 
služba náctiletým. Nově se bude formovat mládež a  dorost, vzniknou nové volnočasové 
kluby. Ale víc než nové aktivity si přeju novou hloubku ve vztazích a v rovině služby lidem. 
V dnešní povrchní době, které jsme sami dětmi, je to pro nás největší výzva.

Jak dlouho tam pracuješ 
a co je tvým úkolem?
Ruprechtice znám od mala, 
poblíž jsem vyrůstal a  do-
konce jsem do naší budo-
vy kdysi chodil do školky. 
Kolem našeho areálu jsem 
řadu let chodil pěšky do 
práce a  pozoroval chátrající 
zarostlou zahradu. Když se 
vedení sboru rozhodlo pro 
koupi areálu, byl jsem tam 
doma hned. V té době jsem 
měl ještě civilní zaměstná-
ní, ale podle možností jsme 
jako mužská skupinka přijali 
toto místo za své od počát-

ku, to je rok 2009. Manželka 
zde vedla mateřské centrum 
a my jsme pořádali akce pro 
rodiny, počínaje letními tá-
boráky až po velikonoční či 
vánoční akce. Vlastně to byl 
začátek aktivit dnešního ko-
munitního centra. Na konci 
léta 2014 se do areálu přesu-
nulo i zázemí našeho sboru, 

ve kterém jsem od léta 2015 
byl povolán za správce. Při-
rozeně je tedy mým úkolem 
nyní hlavně celkové vedení 
sboru a  komunitního cent-
ra. Na pořádání akcí máme 
skvělý tým a já udělám to, co 
dostanu za úkol :=) Nejvíce 
se snažím být s lidmi, nicmé-
ně zůstává mnoho administ-
rativy, grantů…

Co vše zahrnuje vaše práce 
s dětmi?
Začínáme u  nenarozených, 
někdy ještě i  nepočatých 
dětí zápasem o  ně a  dále 

podporou maminek a  tatín-
ků v  očekávání. Probíhá 
laktační poradenství a  další 
podpora po narození. Ma-
teřské centrum je otevřené 
nyní 3x týdně dopoledne. 
U  nejmenších pracujeme 
hlavně s rodiči a pomáháme 
jim nalézt se v  tom, jak své 
děti vychovávat a  vést. Pro 



Naším posláním je efektivní a smysluplná podpora organizací i jednotlivců, jejichž činnost vychází 
z tradičních křesťanských hodnot. Pomáháme finančně, konzultací, radou, případně realizací vlast-
ních programů.

Zároveň usilujeme o kvalitní správu, stabilitu a rozvoj nadace tak, aby byla dobrým a silným partne-
rem i nástrojem pomoci druhým. 

Nadace RACEK 
B. Němcové 54/9
460 05 Liberec V

telefon: 736 453 724
info@nadaceracek.cz 
www.nadaceracek.cz

IČO: 25854640
účet pro dary nadaci: 2000070550/2010
účet Program PARTNERSTVÍ: 2200326362/2010
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